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Informacje o powstaniu Uniwersytetu Trzeciego Wieku w naszym mieście  powitaliśmy z
zadowoleniem, a to dlatego, że nasze życie po przejściu na  emeryturę stało się monotonne,
każdy dzień był podobny do poprzedniego.

  

Wstępując do Uniwersytetu mieliśmy nadzieję oderwać się od  codzienności i szarzyzny,
spotkać ciekawych ludzi oraz poszerzenia  wiedzy z różnych dziedzin.

  

Już rok należę do uniwersytetu, a życie moje i męża bardzo się  zmieniło, jest uporządkowane i
zaplanowane, stało się ciekawsze, nie ma  czasu na nudę. Wybieramy zajęcia te które nas
interesują. W przyszłości  chciałabym aby było więcej tematów z zakresu medycyny, stosunków
 międzyludzkich oraz praktyczne porady kosmetyczne. Pragnęłabym wyjazdów  do opery i
operetki oraz na wycieczki krajoznawcze.

  

  

Regina Łuczyńska
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